
             
 REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD IVANEC 
 

     GRADSKO VIJEĆE 
          
KLASA: 023-05/15-01/03 
URBROJ: 2186/012-02/05-15-2 
 
Ivanec, 12. svibnja 2015. 

 
 

Z A P I S N I K  
od 12. svibnja  2015. godine 

 
 
sastavljen na 15. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

 

Započeto u 18.00 sati. 

 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

 

Nazočni su bili: Edo Rajh, Mladen Canjuga, Stjepan Držaić, Franjo Dukarić, Jasenka 

Friščić, Ljubica Friščić, Vladimir Lacković, Luka Lančić, Katica Levanić, Dragutin 

Lukavečki, Dražen Piskač od 18,20 sati, Ivan Sedlar, Goran Slavinec, Tibor Surjak, 

Nikolina Vlahek Canjuga, Mirko Žimbrek.  

 

Izostanak je opravdala: Milena Golubić. 

 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Čedomir Bračko i Branko 

Putarek  – zamjenici gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić, Ljiljana Risek, 

Maja Darabuš, Stjepan Vincek – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – Poslovna 

zona Ivanec d.o.o., Mladen Stanko  – Ivkom d.d. Ivanec, Tajana Daraboš – Radio Ivanec 

d.o.o., Mateja Evačić – polaznica stručnog osposobljavanja u Upravnom odjelu za 

poslove gradonačelnika. 

  

Sjednicu vodi Edo Rajh – predsjednik Gradskog vijeća. 

 

Predsjednik konstatira da je nazočno 16 vijećnika od ukupno 17 pa će se donositi 

pravovaljane odluke. 
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Predsjednik Vijeća predlaže za sjednicu dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da 

predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

 

Svih 16 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednik 

konstatira da je jednoglasno, sa 16 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

 

 

D N E V N I   R E D 

 

Aktualni sat 

 
1. Zapisnik s 14. sjednice Gradskog vijeća  održane 22. travnja 2015. 

godine 
 

2. Izmjene i dopune Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014. – 
2020. godine 

 

3. Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2015. godinu 
 

4. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na kčbr. 428/8, k.o. Ivanec 
 

5. Zaključak o kupnji nekretnine radi izgradnje objekata za 
gospodarenje otpadom 

 
 

 
Aktualni sat 

 
Pitanja vijećnika: 
 

1. Mirko Žimbrek: Iako je na prethodnoj sjednici Gradsko vijeće svojom odlukom 

jednoglasno odobrilo  podizanje kontejnera za smještaj opreme za pristup brzom 

Internetu, smatram da je možda trebalo ipak kontaktirati predstavnike stanara ili 

predsjednika mjesnog odbora u svezi navedenog.  

 

2. Tibor Surjak: Kroz mjesec dana održava se u Ivancu trka brdskog biciklizma. 

Ivanec hoće biti turistička destinacija, hoće se baviti turizmom, a sad kad nam 

dolazi cca 500 -1000 ljudi  koji dolaze u Ivanec iz čitavog svijeta, umjesto da se 

malo potrudimo da ta trka postane trka za europski kup, mi jednostavno to 

prepuštamo slučaju. 

 

3. Stjepan Držaić: Kad će se održati tematska sjednica Gradskog vijeća u svezi 

sporta? 
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Odgovori na pitanja vijećnika: 
 

1. Milorad Batinić: Smatram da smo donijeli  dobru odluku. O lokaciji postavljanja 

kontejnera je predsjednik Mjesnog odbora bio upoznat. Nismo smatrali potrebnim 

sazivati zbor građana jer uređaji i oprema smješteni u kontejner nemaju štetan 

utjecaj na okoliš, a posebice na ljudsko zdravlja.  Svi zakonski propisi koji 

reguliraju to ispoštovani su, od odluka, prostorno planskih dokumenata, sve je 

skladu s zakonom.  Strah od nepoznatog je uvijek velik pogotovo ako su građani 

u velikoj mjeri neinformirani. Pismo, odnosno očitovanje na prigovor suvlasnika 

stambeno poslovne zgrade u Ivancu, Ak. L. Šabana 1-7 na postavljanje 

komunikacije opreme  koje ste dobili na klupe, proslijeđeno je svim stanarima, 

objavljeno je na web stranici Grada te je poslano svim medijima.  Gdje god da se 

postavi taj kontejner bit će problem. Pitanje je da li želimo napredak, da li želimo 

brzi Internet. Grad Ivanec radi na projektu s Varaždinskom županijom da bi 

obuhvatili skoro sva naselja na području Grada Ivanca za pristup brzom 

Internetu. Projektna dokumentacija je u fazi izrade. Neće biti problem ukoliko 

stanari inzistiraju da se kontejner premjesti, samo postavljam pitanje kuda. 

Također, Zakon je izrekom naredio da  moramo poštivati načelo nediskriminacije, 

tj. omogućiti teleoperateru postavljanje kontejnera jer inače kršimo Zakon, a 

sankcije su velike. Ne smijemo nikoga favorizirati niti stavljati u povlašteni 

položaj. Nema lokacija s kojom Grad raspolaže, a da ne bi bilo identičnih 

situacija. Ukoliko gradski vijećnici izglasaju da to ne želite, mogu predsjedniku 

Vijeća predložiti da idemo na poništenje te odluke, ali moramo biti spremni da 

ćemo morati platiti kaznu iz proračuna jer nismo distributeru omogućili 

postavljanje kontejnera. Svaki građanin ima pravo i mogućnosti doći u gradsku 

upravu ili putem e-maila zatražiti informacije o svemu.  

 

Stanko Rožman: Ovu materiju regulira Zakon o elektroničkim komunikacijama, 

Pravilnik o naknadi prava puta, Pravilnik o svjetlovodnim distribucijskim 

mrežama. Uvjereni smo da smo u skladu sa svim propisima to napravili. 

Provedene odredbe prostornih planova propisuju gdje se mogu postavljati takvi 

kontejneri, odnosno distribucijski čvor u kojem je glavni vod, a iz njega izlazi niz 

pojedinačnih priključaka. Ispoštivan je i Pravilnik o jednostavnim i drugim 

građevinama i radovima jer građevinska dozvola nije potrebna. Na primjer, takav 

kontejner postavljen je uz sam zid škole. Nismo trebali nikoga konzultirati 

gledajući vlasnički. Sa izvođačem je dogovoreno da  se nakon završetka radova 

oko kontejnera zasadi ukrasno drveće da se vizualni efekt poboljša. Negdje smo 

morali pronaći lokaciju jer  izvođač radova ima puno pravo s obzirom da je 

registriran kod Hakom-a za gradnju kao infrastrukturni operator, javio se ovdje s 

punim pravom, nikoga ne smijemo diskriminirati niti odbiti  i pod istim uvjetima 

svima moramo omogućiti gradnju.  Razmatrano je i nekoliko drugih lokacija, 

konkretno dvije lokacije, međutim od njih se odustalo zbog upitnih imovinsko-

pravnih odnosa ili ograničenja prostorno-planskim rješenjima.  
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Tibor Surjak: Pita koje su još  lokacije bile u opciji za postavljanje kontejnera. 

 

Stanko Rožman: Jedna od lokacija je u Ulici Lj. Gaja kod trafostanice. Moramo 

znati što želimo, da li želimo uvođenje novih suvremenih tehnologija u Ivancu, jer 

su svi pokazatelji o postojećoj kvaliteti pristupa Interneta u našem kraju 

poražavajući, sa gustoćom širokopojasnih priključaka nepokretne komunikacijske 

mreže od jedva 50%, sa pretežitim brzinama pristupa 2-4 Mbit/s, te na taj način 

poboljšamo postojeću ili izgradimo novu infrastrukturu, čime bi se smanjila razlika 

u razvijenosti i dostupnosti najnovijih tehnologija svim našim građanima. Grad 

Ivanec je u suradnji s Varaždinskom županijom pokrenuo izradu studije 

izvodljivosti za navedeno područje, koja je pri kraju, nakon koje će uslijediti 

daljnje aktivnosti na izradi ostale dokumentacije za pripremu projekta i 

kandidiranja na odgovarajuće fondove Europske unije. U interesu svih građana 

moramo donijeti neke odluke koje se možda i ne sviđaju nekolicini građana. 

 

Stjepan Držaić: Smatra da je svaki građanin grada Ivanca i okolice vrijedan da ga 

se pita ako se nešto radi kraj njega. Nazvao me predsjednik stanara i pitao što se 

to radi jer nema pojma o tome pa su stanari revoltirani. Trebalo je sazvati 

sastanak i ljudima objasniti o čemu se radi. 

 
2. Milorad Batinić: Grad Ivanec je u organizaciji prošlogodišnje brdske utrke dao 

maksimalnu logistiku, daleko više nego ostalim našim udrugama.  Za sada 

nemam informacije da su se javili za ovu godinu. Mi ništa ne prepuštamo sluča ju, 

osim što ne znamo za njihove namjere i planove. Nemamo dovoljno novaca da bi 

mogli pratiti sve te aktivnosti. Slažem se da to može biti jedan vid promocije.  

 

Tibor Surjak: Ne radi se sad samo o ovoj godini. Utrka košta cca 36-38.000 kuna, 

da bi se vozio europski kup gdje bi dolazili vozači iz čitavog svijeta treba nekih 

10-tak tisuća kuna više. Grad Ivanec bi se trebao malo više time pozabaviti. 

Ukoliko bi imali europski kup, biciklisti bi cijele godine bi dolazili trenirati. Imamo 

„breg“, a ne znamo što s njim. Imamo 300 tisuća kuna za gluposti, a nemamo za 

pravu stvar. Smatram da ne postoji nikakav interes Grada za tu manifestaciju. 

 

Milorad Batinić: Staza gdje se vozi utrka je u privatnom vlasništvu.  Smatram da 

će tematska sjednica sporta dati odgovor da li sportaši u Ivancu žele brdsku utrku 

svesti pod domicijelnu manifestaciju. Upućuje vijećnika da iščita proračun Grada 

Ivanca u dijelu koji se odnosi na sport te da prouči  nadležnosti Grada Ivanca kao 

jedinice lokalne samouprave. 

 

Ljiljana Risek Do ovog trenutku nismo dobili službenu informaciju, namjeru ili 

zamolbu za financije o toj utrci. Mi ovisimo o informacijama udruga, radimo u 

suradnji s njima.  
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3. Marina  Držaić: Tematska sjednica Gradskog vijeća planira se za naredni tjedan. 

 
 

Predsjednik Vijeća pita vijećnike Luku Lančića i Stjepana Držaića da li su zadovoljni 

dobivenim pismenim odgovorima na pitanja s prošle sjednice, na što oni odgovaraju da 

jesu. 

 

Više nije bilo pitanja ni prijedloga vijećnika pa predsjednik zaključuje aktualni sat i prelazi 

na točke dnevnog reda. 

 

 
 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 14. sjednice Gradskog vijeća   
održane 22. travnja 2015. godine 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik konstatira da je svih 16 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno, bez primjedaba, usvojen Zapisnik s 14. sjednice 

Gradskog vijeća održane 22. travnja 2015. godine. 

 
 
 

TOČKA 2. 
Izmjene i dopune Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje  

2014. – 2020. godine 
 
Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Darabuš – pročelnica Upravnog odjela za 

proračun, financije i gospodarstvo te ističe da je Strategija razvoja grada Ivanca za 

razdoblje 2014. – 2020. godine dopunjena mjerom koja se odnosi na razvoj elektroničke 

komunikacijske infrastrukture za potrebe brzog Interneta te fiksne i bežične telefonije, a 

koja je nužna radi potrebe kandidiranja projekta brzog Interneta za financiranje iz EU 

fondova. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 16 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno donijete 
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IZMJENE I DOPUNE STRATEGIJE RAZVOJA GRADA IVANCA ZA RAZDOBLJE 
2014.-2020. GODINE 

 
I. 

 
 U Strategiji razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine, KLASA: 302-

01/12-01/07, URBROJ: 2186/012-04/16-14/36 od 24. travnja 2014. godine („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 17/14), točka 5.2. Informacijsko-komunikacijska 

infrastruktura mijenja se i glasi: 

 

„Područje grada u potpunosti je pokriveno poštanskim uredima, u Ivancu i 

Radovanu te je dostava pošte redovita, a prisutne su i kurirske službe za hitne pošiljke. 

Sustav telekomunikacijskih vodova uglavnom je dovršen te je stoga planirano 

samo dopunjavanje mreže u skladu s proširenjem građevnih zona i dinamikom 

izgradnje. Cijelo područje grada Ivanca pokriveno je podzemnim i zračnim 

telekomunikacijskim vodovima, a sva naselja imaju mogućnost širokopojasnog pristupa 

Internetu (broadband Internet access). 

Prema podacima Hrvatske regulatorne agencije za mrežne djelatnosti (HAKOM), 

broj širokopojasnih priključaka nepokretne komunikacijske mreže na području Grada 

Ivanca, sa ugovorenim brzinama pristupa od najmanje 2 Mbit/s, iznosi 2.075, a gustoća 

širokopojasnih priključaka nepokretne komunikacijske mreže iznosi 51,14 %. U slijedećoj 

tablici dati je prikaz broja kućanstava po ugovorenim rasponima brzina pristupa za 

područje Grada Ivanca: 

Tabela br.7a: Prikaz broja kućanstava po ugovorenim rasponima brzina 

pristupa 

Brzina pristupa 

(Mbit/s) 

2-4 4-10 10-20 20-30 30-50 50-100 

Broj kućanstava 1.185 851 35 4 0 0 

 

Glavnina telekomunikacijske infrastrukture građevina je početkom 90-ih godina 

prošlog stoljeća, pri čemu su pokrivena sva naselja na području grada Ivanca, dok je 

naselje Ivanec imalo još ranije izgrađenu infrastrukturu. Najveći dio telekomunikacijske 

infrastrukture čine bakreni vodovi-parice, koji svojim karakteristikama ne mogu zadovoljiti 

sve veće potrebe za prijenosom velikih količina podataka, naročito video sadržaja, radi 

čega se u novije vrijeme širi svjetlovodna pristupna infrastruktura (optika). Ulaganja u 

razvoj elektroničke komunikacijske infrastrukture su bitno smanjena jer investitori teško 

pronalaze isplativost. Postojeća infrastruktura nema dovoljan kapacitet za podržavanje 

rasta telekomunikacijskih usluga i novih tehnologija, te je nužno stvoriti preduvjete za 

razvoj i ulaganja u izgradnju nove infrastrukture, naročito svjetlovodnih pristupnih mreža, 

i na taj način omogućiti ultrabrzi pristup internetu (>100 Mbit/s) i daljnji razvoj 

telekomunikacijskog tržišta na području Grada. EU Digital agenda 2020, krovni strateški 
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dokument razvoja brzog i kvalitetnog pristupa Internetu, naglašava korištenje benefita 

digitalnog jedinstvenog tržišta za Europu kroz konkretne ciljeve za dostupnost 

širokopojasnog pristupa u razdoblju do kraja 2020. u dva ključna segmenta: 

- ostvarenje opće pokrivenosti (100% stanovništva EU) širokopojasnim 

pristupom minimalne brzine 30 MBit/s; 

- barem 50% kućanstava EU ima pretplatu na širokopojasni pristup minimalne 

brzine 100 MBit/s. 

Cijelo područje Grada Ivanca pokriveno je signalom pokretnih komunikacijskih 

infrastruktura (mobilnih mreža), međutim, zbog konfiguracije terena, u brdskim 

krajevima, pojavljuju se poteškoće u prijemu signala. 

U naselju Ivanec, kao i u dijelovima prigradskih naselja dostupna je i kabelska 

televizija. 

IDENTIFICIRANI PROBLEMI: 

 neodgovarajući pristup međunarodnim cestovnim koridorima 

 nedovoljna širina županijskih, lokalnih i nerazvrstanih cesta 

 nedostatak ugibališta na županijskim, lokalnim i nerazvrstanim cestama 

 nedostatak nogostupa u naseljima 

 nedovoljno korištenje usluga željezničkog prijevoza – mogućnost ukidanja pruge 

zbog nerentabilnosti 

 nezaštićeni željezničko – cestovni prijelazi 

 željezničke postaje u lošem stanju 

 nemogućnost korištenja svih informacijsko-komunikacijskih usluga zbog 

neodgovarajuće fiksne telekomunikacijske infrastrukture (bakreni vodiči)  

 

 

II. 

 

 U glavi 13., prioritet 2.1. mijenja naziv i glasi: 

„PRIORITET 2.1. Ruralni razvoj i modernizacija prometne, komunalne, komunikacijske i 

društvene infrastrukture“, te se dodaje mjera 2.1.5., koja glasi: 

 

Mjera 2.1.5. Razvoj elektroničke komunikacijske infrastrukture za potrebe brzog 

interneta, te fiksne i bežićne telefonije 

Usklađenost s prioritetima i 

mjerama Županijske razvojne 

strategije 

Mjera je u skladu sa Županijskom razvojnom strategijom 

i to točkom 3.4.2.5.- razvojna potreba: daljnja izgradnja 

telekomunikacijske i Internet mreže u svrhu poboljšanja 

usluga korisnicima 

Svrha i cilj mjere Optimizirati i unaprijediti elektroničku komunikacijsku 

infrastrukturu na području Grada Ivanca.  
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Nositelji mjere Grad Ivanec, nadležne institucije, privatni partneri 

Korisnici mjere Stanovništvo Grada Ivanca, Grad Ivanec 

Mehanizmi provedbe mjere 

- razvoj i izgradnja nove elektroničke komunikacijske 

infrastrukture 

- obnova dotrajale i nedostatne infrastrukture 

- edukacija o novim razvojnim mogućnostima 

Razvojni učinak 
Povećanje kvalitete života lokalnog stanovništva 

Povećanje konkurentnosti 

Projektni prijedlozi Infrastruktura zone „C3“ 

 

 

III. 

 

  Izmjene i dopune Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. 

godine objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, te će se  unijeti u 

izvorni tekst Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine. 

 

 

 
 

TOČKA 3. 
Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2015. godinu 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Marina Držaić – pročelnica Upravnog odjela za opće 

poslove i društvene djelatnosti te navodi da je Gradsko Povjerenstvo za dodjelu javnih 

priznanja pozvalo je sve građane i pravne osobe – tvrtke, ustanove, institucije i udruge 

građana da predlože kandidate za dodjelu javnih priznanja. Nakon izmjene Odluke 

otvorili smo poziv još na osam dana za dodjelu priznanja Volonter godine koje će grad 

Ivanec od ove godine dodjeljivati fizičkim osobama za osobit trud, angažman i 

postignuća u dobrovoljnom radu za dobrobit zajednica, a naročito za nesebičnu pomoć 

senzitivnih i marginaliziranih skupa. Povjerenstvo ne održalo sjednicu i na temelju 

pristiglih prijedloga predlaže Gradskom vijeću donošenje predložene odluke.  

Otvorena je rasprava. 
 
Nitko se nije javio za raspravu. 
 
Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 16 nazočnih 
vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 
 
 
 
 
 
 



9 
 

O D L U K A 

o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2015. godinu 

 

I. 

 

 Gradsko vijeće Ivanec dodjeljuje javna priznanja za iznimna dostignuća i doprinos 

od osobitog značaja za razvitak i ugled Grada Ivanca, za 2015. godinu. 

 

II. 

Plaketa Grada Ivanca dodjeljuje se;  

 

 Mipcro d.o.o. Ivanec - za  izniman doprinos  gospodarskom razvitku  

 

Mala plaketa Grada Ivanca dodjeljuje se: 

 

 Pjevački zbor mlađeg uzrasta Osnovne škole I.K. Sakcinskog - za doprinos 

razvitku glazbene kulture i promidžbu grada Ivanca 

 

Zahvalnice Grada Ivanca dodjeljuju se:  

 

 Caritasov dom za starije i nemoćne osobe "Sv. Ivan Krstitelj" – za osobit doprinos 

skrbi starih, nemoćnih i bolesnih osoba 

 Milivoj Franc - za izniman doprinos razvitku glazbenog života grada Ivanca  

 Djeca i djelatnici Dječjeg vrtića "Ivančice" Ivane - za doprinos razvitku ekoloških 

vrijednosti i promidžbu grada Ivanca   

 Martin Prašnjak, za dugogodišnji sportski rad i promicanje sporta 

 Udruga „Ivanečki vitezovi“ - za kulturno – turističku promidžbu grada Ivanca i 

njegove povijesti 

 Planinarski klub Ivanec - za osobit doprinos razvoju planinarstva, planinarske 

etike, ekologije i turizma 

 Ljudvek Cikač -  za nesebičan doprinos radu Koordinacije braniteljskih udruga  

 

Nagrada „Volonter godine“ dodjeljuje se:  

 

 Danica Prašnjak - za iznimnu humanost i doprinos u radu s djecom s posebnim 

potrebama 
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III. 

 

Priznanja Grada Ivanca dodijelit će se na svečanosti Gradskoga vijeća u povodu 

obilježavanja Dana grada. 

 

IV. 

 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

 
 
 

TOČKA 4. 
Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na kčbr. 428/8, k.o. Ivanec 

 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Marina Držaić – pročelnica Upravnog odjela za opće 

poslove i društvene djelatnosti te ističe da se radi se o formiranju građevinske parcele 

sukladno parcelaciji. Površina parcele je 11 m2. Na temelju ove odluke Grad će prići 

kupoprodaji nekretnine, sukladno utvrđenoj tržišnoj vrijednosti. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 16 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

 

Članak 1. 

 

          Ovom Odlukom utvrđuje ukidanje svojstva javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana 

cesta Grada Ivanca, na kčbr. 428/8 k.o. Ivanec, površine 11 m
2
, koja čestica je nastala iz kčbr. 

428/1 k.o. Ivanec, upisana u z.k. ul. br. 13354 za k.o. Ivanec, sve  sukladno Prijavnom listu za 

kčbr. 428/1 i 426/2 k.o. Ivanec,  radi formiranja građevinske parcele. 

 

Članak 2. 

 

                Utvrđuje se da je trajno prestala potreba za korištenjem nekretnine iz prethodnog članka 

ove Odluke kao javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana cesta, te se ista isključuje iz opće 

uporabe. 
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Članak 3. 

 

        Temeljem ove Odluke Općinski sud u Varaždinu,Stalna služba u Ivancu, Zemljišno-knjižni 

odjel izvršit će brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana cesta, na nekretnini  

navedenoj u članku 1. ove Odluke, te će izvršiti upis prava vlasništva u korist: Grad Ivanec, 

Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b; OIB 84121580205. 

 

Članak 4. 

 

       Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 
 
 

TOČKA 5. 

Zaključak o kupnji nekretnine radi izgradnje objekata  

za gospodarenje otpadom 

 

Uvodno obrazloženje podnijeli su: 

Marina Držaić – pročelnica Upravnog odjela za opće poslove i društvene djelatnosti te 

ističe da se radi o kupnji dvije nekretnine radi izgradnje objekata za gospodarenje 

građevinskim. Vrijednost nekretnina veća od vrijednosti nekretnina kojom može sukladno 

Zakonu o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi raspolagati gradonačelnik. 

Milorad Batinić: Radi se o kupnji dvije čestice kraj odlagališta komunalnog otpada u 

Jerovcu, a radi izgradnje reciklažnog dvorišta građevinskog otpadom, što je usklađeno 

sa svim aktima o gospodarenju otpadom. Sam smještaj parcela je takav da ne možemo 

izuzeti jednu od druge. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Goran Slavinec: izjašnjava se da je, nažalost,  protiv takvog zaključka i protiv bilo kakve 

gradnje i odlaganja i sortiranja otpada, a i to je ujedno i stav mještana Jerovca Donjeg i 

Gornjeg te Dubravca  jer oni su za konačno zatvaranje tog odlagališta. Moli 

gradonačelnika kao potpredsjednika Hrvatskog sabora  da se založi za zatvaranje 

odlagališta otpada u Jerovcu. 

 

Milorad Batinić: U završnoj fazi je sanacija odlagališta komunalnog otpada u Jerovcu. Ne 

može se zatvoriti odlagalište komunalnog otpada sve dok se ne izgradi regionalno 

odlagalište u Piškornici (negdje 2018. – 2019. godine) i tada se odlagalište u Jerovcu 

zatvara u cijelosti.  Sama lokacija primjerena je s obzirom da je najudaljenija od 

domaćinstva radi eventualne buke od drobljenja, koja je temeljem iskustva prihvatljiva. 

Po zakonu smo dužni osigurati prostor za građevinski otpad. Ne znam zašto bi građani 

bili protiv jer otpad o kojem je riječ nema nikakvih štetnih posljedica za ljude i okoliš. 



12 
 

Postoji određena infrastruktura koja se koristi za odlagalište komunalnog otpada koja se 

ujedno može koristiti i za odlagalište građevinskog otpada. 

 

Mirko Žimbrek traži pojašnjenje lokacije tih dviju čestica. 

 

Milorad Batinić daje pojašnjenje te na karti pokazuje  gdje su smještene te čestice. 

 

Mirko Žimbrek: Bilo bi interesantno da se kod kupnje zemljišta u parku napravila sjednica 

Gradskog vijeća te da smo dali ovlaštenje gradonačelniku za kupnju. 

 

Milorad Batinić: Bilo je nemoguće u tom vremenu sazvati niti telefonsku sjednicu 

Gradskog vijeća. Radilo se o pozivu koji je trajao 30 sekundi. Ne treba se brinuti jer ovo 

ide svojim tijekom te će još ovaj saziv Gradskog vijeća raspravljati o kupnji te nekretnine 

i donijeti odluku. 

 

Tibor Surjak: Hoćete kazati da se ne moramo brinuti jer ćete vi sve riješiti. 

 

Milorad Batinić: Riješit ću što je u  mojoj nadležnosti, a ono što je u nadležnosti 

Gradskog vijeća rješavat ćemo zajedno 

 

Tibor Surjak: Da, ukoliko informacije budu došle do vijećnika. 

 

Milorad Batinić: Uvijek nastojimo koliko je to moguće preko naših web stranica koje se 

na dnevnoj bazi ažuriraju informirati javnost o svemu. Isto tako, moramo biti svjesni s 

kolikim sredstvima raspolažemo. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu te predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 15 nazočnih 

vijećnika, 11 vijećnika glasovalo „za“ te 5 vijećnika „protiv“, pa predsjednik konstatira da 

je s 11 glasova donijet  

 
Z A K L J U Č A K 

 
1. Grad Ivanec kupiti će nekretnine i to: 

- k.č.br. 1143 k.o. Jerovec, u naravi neplodno zemljište pješčara Jerovec, 

ukupne površine 11940 m2, upisane u z.k.ul. br. 3457 za k.o. Jerovec, 

- k.č.br. 1144 k.o. Jerovec, u naravi oranica, ukupne površine 2877 m2, 

upisane u z.k.ul. br. 3420 za k.o. Jerovec, vlasništvo Jedinstvo d.d. 

Krapina, Mihaljekov Jarek 33,  radi izgradnje objekata za gospodarenje 

otpadom. 
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2. Gradsko vijeće Grada Ivanca daje suglasnost na prijedlog Ugovora o 

kupoprodaji nekretnina, KLASA: 943-01/15-01/28, URBROJ: 2186/012-

02/32-15-3. 

 

3. Vrijednost nekretnina iz prethodne točke ovog Zaključka utvrđuje se u 

visini od 147.429,15 hrvatskih kuna, temeljem ponude tvrtke Jedinstvo 

d.d., Krapina, Mihaljekov Jarek 33, OIB: 98656691838, od 16. ožujka 

2015.  

 

4. Za predmetno zemljište izvršena je Procjena tržne vrijednosti nekretnine 

(zemljište na k.č.br. 1143, 1144, k.o. Jerovec) od tvrtke Ruking d.o.o., 

Varaždin, Zrinskih i Frankopana 1, od travnja 2015. godine, kojom je 

utvrđena tržna vrijednost u iznosu od 155.000,00 hrvatskih kuna. 

 

5. Za sklapanje Ugovora o kupoprodaji nekretnina iz točke 1. ovog Zaključka, 

ovlašćuje se gradonačelnik Grada Ivanca, Milorad Batinić. 
 

 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene i predsjednik zaključuje rad sjednice. 

 

 

Dovršeno u 18,50 sati. 

 

 

ZAPISNIK IZRADILA:     PREDSJEDNIK GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

       Edo Rajh, dipl.oec. 

 

 


